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Referat af generalforsamling i Tennis d. 30. januar – 2023 
 

1. Viggo blev valgt som dirigent, og han erklærede mødet for lovligt indvarslet. 

2. Stemmetællere: Lis Hansen og Per Lenander. 

3. Der blev spurgt, om vi ikke har nogle hold tilmeldt turnering. Vi har kun et herrehold 

med 4 herrer. Forslag om at lave træning i padel og oprette hold. Der er kommet 

200.000 kr. ind på padel, som bruges til afdrag på udgifter til anlæg af baner. 

      Beretningen blev godkendt. 

4. Regnskab gennemgået. Der blev foreslået, at man allerede nu tager en snak med 

hovedforeningen om tilførsel af flere penge, når de 50.000 kr. er brugt. 

5. Ingen indkomne forslag. 

6. Der er 5 tilbage i bestyrelsen, men de vil gerne være 6. Ingen meldte sig. 

7. Valg. 

a. Peter genvalgt som formand. 

b. Lillian, Annette og Niels Erik fortsætter, og bestyrelsen har bemyndigelse til at finde 

et ekstra bestyrelsesmedlem. 

c. Peter og Niels Erik fortsætter i hovedbestyrelsen som hhv. deltager og suppleant. 

d. Dorte og Jan S. fortsætter som suppleanter. 

e. Lars Peter ønskede ikke genvalg som kasserer. Jan Ruelykke overtager, og Ole 

bliver suppleant. 

f. Ingen underudvalg. 

g. Kan vi gøre noget, så vi får mere fra OK benzin? Vi får ikke så meget som i andre 

klubber. En af grundene hertil er, at de fleste afdelinger er tilmeldt ordningen, så der 

er mange, der deles om tilskuddet. Anne Vinther havde et ønske om at lave en 

udbygning fra trappen hen under vinduerne, så det bliver muligt at have et bedre 

overblik til banerne som tilskuer. Der er ikke økonomi til det pt. 
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